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Przedstawiciele branży narciarskiej reprezentowani przez Polskie Stacje Narciarskie i
Turystyczne, spotkali się z Ministerstwem Rozwoju, Pracy i Technologii, Ministerstwem
Zdrowia i Głównym Inspektorem Sanitarnym.

Tym razem stoki mają być czynne, epidemia ich nie zamknie. Fot. ARC

Poprzedni sezon narciarski był dla właścicieli wyciągów i ośrodków narciarskich niepewny. Ciągła zmiana w
restrykcjach rządu i zamykanie wyciągów doprowadziły do ogromnych strat.

10 listopada br. odbyło się spotkanie z branżą narciarską zorganizowane przez Ministerstwo Rozwoju, Pracy i
Technologii, w której brali udział przedstawiciele Ministerstwa Zdrowia i Głównego Inspektora Sanitarnego. Podczas
spotkania zapewniono o tym, że tej zimy rząd nie będzie wprowadzał restrykcji, dotyczących zamknięcia stoków
narciarskich i wyciągów, a branża może bez obaw działać przy zachowaniu reżimu sanitarnego. 

Minister Olga Semeniuk, pełnomocnik rządu ds. małych i średnich przedsiębiorstw, jednoznacznie potwierdziła, iż
MRPiT nie będzie rekomendował zamknięcia branży narciarskiej a przedstawione przez nas argumenty zebrane od
naukowców, zespołów badawczych i doświadczeń naszych kolegów ze Szwajcarii i Skandynawii niezbicie wskazują,
że nie ma takiej potrzeby.

Z kolei Izabela Kucharczyk – Zastępca Głównego Inspektora Sanitarnego również wskazała, że rekomendacja dla
branży narciarskiej to pozostawienie ośrodków narciarskich otwartych przy zachowaniu reżimów sanitarnych.
Branża narciarska, podczas spotkania zobligowała się do przedstawienia aktualizacji regulacji dotyczących reżimów
sanitarnych nie później niż do 18 listopada.

Ponadto przedstawiciele branży zarekomendowali, by ośrodki narciarskie działały tej zimy bez ograniczeń i limitów
osobowych, a ferie zimowe odbyły się w zwyczajowym trybie
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